
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Πέμπτη, 18 Απριλίου 2024 

 
 
Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κο Σταϊκούρα Χρήστο, 
Προς την Υπουργό Εσωτερικών, κα Κεραμέως Νίκη,  
 
Θέμα: «Ένταξη του τμήματος του οδικού δικτύου του Δήμου 
Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας που δεν είχε ενταχθεί στα έργα 
αποκατάστασης από τις κακοκαιρίες «Daniel» και «Elias»» 

  
Κύριοι Υπουργοί 
 
Οι καταστροφές που προκάλεσαν οι κακοκαιρίες «Daniel» και «Elias» στην Β. 
Εύβοια είναι τεράστιες. Στην πρόσφατη επίσκεψή τους, στις 22 Μαρτίου, ο 
Υπουργός και ο Υφυπουργός Υποδομών και Μεταφορών στην περιοχή, 
ενημερώθηκαν από τον Δήμαρχο Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας σχετικά με 
τις μεγάλες καταστροφές που προκλήθηκαν στο οδικό δίκτυο του Δήμου. 
Χαρακτηριστικά προβλήματα σημειώνονται στο δίκτυο στις περιοχές Βλαχιά, 
Σαρακήνικο, Πήλι, Κοτσικιά, Καλαμούδι, Δρυμώνα, Ροβιές, αλλά και σε 
Σπαθάρι, Μετόχι και Κηρέα. Το Υπουργείο έχει ενημερωθεί και γραπτώς, μέσω 
επιστολής για το συγκεκριμένο οδικό δίκτυο που δεν έχει ενταχθεί στα έργα 
αποκατάστασης από τις κακοκαιρίες του περασμένου Σεπτεμβρίου. Ο 
Υπουργός δεσμεύτηκε να μελετήσει την ένταξη τους. Ακόμα όμως, δεν 
υπάρχει κάποια επίσημη ενημέρωση περί ένταξής τους. 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Πλέον, μετά τις καταστροφές του περασμένου Σεπτεμβρίου, το, ήδη 
προβληματικό οδικό δίκτυο βρίσκεται σε ακόμα χειρότερη κατάσταση, η 
μετακίνηση των κατοίκων αποτελεί μια καθημερινή περιπέτεια και η άμεση 
ενίσχυση από το κεντρικό Κράτος είναι επιτακτική.  
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Επειδή οι ζημιές στο δευτερεύον οδικό δίκτυο είναι αποτέλεσμα φυσικών 
καταστροφών, και η επισκευή ανάλογων ζημιών καλύπτεται από το Υπουργείο 
Υποδομών και Μεταφορών, 
 
Επειδή η ασφαλής μετακίνηση των πολιτών οφείλει να είναι δεδομένη σε ένα 
σύγχρονο Κράτος, 
 
Ερωτάσθε κύριοι Υπουργοί, 
 

1. Έλαβε το αρμόδιο Υπουργείο απόφαση περί ένταξης του 
συγκεκριμένου οδικού δικτύου στα έργα αποκατάστασης απο τις 
κακοκαιρίες «Daniel» και «Elias»; 
 

Η ερωτώσα βουλευτής 
                         
  Καζάνη Αικατερίνη 

           
         




